
 

 

 

 

 

 
Vragen m.b.t. boom Zevenend 

 

Naar aanleiding van agendapunt 7 “Rondvraag” van de commissievergadering R & I d.d. 15-11-2023 hebben 
wij de volgende vragen. Graag zien wij deze mondeling beantwoord tijdens de vergadering. 

Op vrijdag 3 november jl. is de boom aan het Zevenend op het adres Zevenend 32 gekapt. Deze boom was 
nog in prima staat en er was geen dringende noodzaak voor kap. 

Het is echter gebleken dat voor deze boom geen kapvergunning was afgegeven. 

 

Graag willen wij antwoord op de volgende vragen: 

1. Is het juist dat er geen kapvergunning is afgegeven voor deze boom? 
 

2. Als dat niet het geval is, waarom heeft deze kap dan plaats mogen vinden? 
 

3. Welke procedure is gevolgd? 
 

4. Een prachtige boom is gesneuveld. Wat gaat de wethouder doen met de herplantplicht? 
 

5. Wat gaat de verantwoordelijke wethouder doen met deze situatie? 
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